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CDA: f ietseroet centraal 
staan bij ontwerp wegen
Nieuwe wegen in Dordrecht 
moeten voortaan ontworpen 
worden vanuit het gezichtspunt 
van fietsers en niet meer vanuit 
de automobilist. Dat wil het 
CDA, dat daartoe een initiatief-
voorstel indient in de gemeente-
raad.

Albert Sok

voor fietsers onveilige situaties ge-
komen. Die moeten met voorrang 
worden aangepakt, net zoals er 
eerder een top 20 was van onvei-
lige kruisingen en wegen. Verder 
stelt de partij voor dat er bredere, 
goed bewegwijzerde, groen geas-
falteerde, vrijliggende hoofdfiets-
routes komen tussen de wijken en 
de binnenstad waar de fietser 
voorrang krijgt.

Ook moeten overbodige paaltjes 
verwijderd worden, omdat die ge-
vaar opleveren voor mensen op de 
fiets. ,,Daarnaast moet het college 
lef tonen door over eenrichtings-
verkeer voor automobilisten na te 
denken’’, zegt gemeenteraadslid 
Albert Klerk. ,,Er moet een omslag 
van denken komen.’’

Het voorstel gaat nu richting 
burgemeester en wethouders voor 
advies. Daarna is de gemeenteraad 
aan zet. Onduidelijk is wanneer 
daarover gesproken wordt.

 e Een voor fietsers onvriende-
lijke wegversmalling in Dordt.

 c Dordrecht Academy verhuist in mei

Hogeschool slaat 
de vleugels uit op 
een nieuwe plek

Marjolein Groenendijk
Dordrecht

Het gebouw, dat ook plek zal bie-
den aan jonge innovatieve bedrij-
ven, wordt morgen geopend. Di-
recteur van Hoger Onderwijs 
Drechtsteden Sandra van Steen-
velt: ,,Zelfs op een regenachtige 
dag is het hier nog heerlijk licht.’’ 

Dordrecht Academy zit nu nog 
aan het Achterom. ,,Ook een fan-
tastische plek: als je naar buiten 
stapt, sta je in het centrum. Maar 
hier hebben we een eigen pand, 
wat bijdraagt aan de herkenbaar-
heid en beter past bij onze samen-
werking met het bedrijfsleven.’’

Dordrecht Academy is een sa-
menwerkingsverband van Hoge-
school Rotterdam, Hogeschool In-
Holland, Christelijke Hogeschool 
Ede en Avans Hogeschool. Samen 
bieden zij sinds dit studiejaar asso-
ciate degrees, 2-jarige hbo-oplei-
dingen techniek, management, 
onderwijs en zorg.

Het onderwijs is met bedrijven 
uit de regio en het ROC Da Vinci 
College ontwikkeld. Van Steen-
velt: ,,Studenten leren bij Dor-
drecht Academy het vak in de 
praktijk. Dat gaat verder dan een 
stage, excursie of gastcollege.’’

In de meivakantie is de verhui-
zing. Dordrecht Academy komt op 
de vierde en vijfde verdieping. 
Vanuit daar is een rechtstreekse 

verbinding met de naastgelegen 
Duurzaamheidsfabriek. ,,We heb-
ben daar onder meer de beschik-
king over een Techlab, waar alles 
als een soort Madurodam staat op-
gesteld, van een autofabriek tot 
een energiecentrale. Ook maken 
we gebruik van virtual reality.’’

Nu volgen zo'n driehonderd stu-
denten onderwijs aan een van de 
vijf opleidingen bij Dordrecht 
Academy. Dat moeten er meer 

worden. Dordrecht Academy wil 
de komende twee jaar doorgroeien 
naar tien opleidingen met 800 tot 
1000 studenten. Daarnaast is het 
de bedoeling dat eenzelfde aantal 

studenten van de betrokken hoge-
scholen projecten in de regio 
Drechtsteden gaan doen.

Zo zijn er studenten van Dor-
drecht Academy betrokken bij de 
organisatie van de eerste klimaat-
neutrale wedstrijd in het betaald 
voetbal, die FC Dordrecht en TOP 
Oss spelen op 19 mei aan de Krom-
medijk. ,,Geweldig toch?’’

Van Steenvelt, die Erwin van 
Braam opvolgde als directeur van 
Hoger Onderwijs Drechtsteden, is 
onder de indruk van wat er al staat. 
,,Hogescholen bevinden zich in de 
transitie van onderwijsfabriek 
naar kennisinstituut waar prak-
tijkonderzoek gedaan wordt en je 
je hele leven kunt ontwikkelen. In 
de Drechtsteden zit nu zo’n hoge-
school, dankzij de Regio Deal maar 
zeker ook door de mentaliteit van 
‘we gaan het gewoon doen’.’’

,,Het is zo belangrijk dat er weer 
een hbo is hier. De Drechtsteden 
zijn samen de vijfde stad van Ne-
derland, maar Dordrecht staat op 
plek 48 in de sociaal- economische 
ranglijst. Een hbo in eigen stad 
maakt de drempel lager om te gaan 
studeren.’’

Nu is het er nog stil, maar 
vanaf mei wemelt het in het 
Kopgebouw op het Leerpark 
van de studenten. Dan 
verhuist Dordrecht Academy 
hiernaartoe.

 e De Dordrecht Academy komt in het Kopgebouw op het Leerpark. FOTO’S QPHOTO

l 
Een hbo in eigen stad 
maakt de drempel 
lager om te gaan 
studeren
– Sandra van Steenvelt
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